

Title (en)

Packaging, in particular for spark plugs.

Title (de)

Verpackung, insbesondere für Zündkerzen.

Title (fr)

Emballage notamment pour bougies d'allumage.

Publication

EP 0673842 A1 19950927 (FR)

Application

EP 95400612 A 19950320

Priority

FR 9403432 A 19940323

Abstract (en)

The package for ignition plugs for spark ignition engines or pre-heating plugs for diesel engines has a cover (3) and a body (2) for taking the plugs. The body has lateral walls and a bottom opposite the cover. The cover and the body have corresponding peripheral edges (4,5) which are fixed to each other to close the package and form a peripheral collar (10). The body has on one of its lateral walls a projecting portion forming a foot (7) which fits the edge (9) of the peripheral collar. This foot forms a support to allow placing the package in a near vertical position. The cover has on its external face a projecting peripheral rib for retaining a package of the same shape which is rested on it. This rib has a break for taking the foot of another package.

Abstract (fr)

Emballage notamment pour bougies d'allumage de moteur à explosion, ou de préchauffage pour moteur diesel, du type comportant un couvercle (3) et une coque (2) destinée à recevoir les produits à emballer, ladite coque comportant des parois latérales et un fond opposé au couvercle, le couvercle et la coque comportant des rebords périphériques (4,5) correspondants, destinés à être fixés ensemble l'un sur l'autre, pour fermer l'emballage, formant ainsi une collerette périphérique (10), caractérisé en ce que ladite coque comprend sur au moins l'une de ses parois latérales au moins une portion en saillie formant pied (7) adaptée pour coopérer avec le bord (9) de la collerette périphérique (10) formant un moyen d'appui complémentaire pour permettre de poser l'emballage en position à peu près verticale. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 1/36; B65D 21/02; B65D 25/10; B65D 85/20

IPC 8 full level

B65D 1/36 (2006.01); B65D 21/02 (2006.01); B65D 25/10 (2006.01); B65D 85/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 1/36 (2013.01); B65D 21/0219 (2013.01); B65D 25/103 (2013.01); B65D 85/20 (2013.01); B65D 2207/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2058493 A5 19710528 - SOPLARIL SA
- [A] FR 2442773 A1 19800627 - PLASTICFORMING
- [A] FR 2566743 A1 19860103 - AIR FORM [FR]
- [A] FR 2578515 A3 19860912 - ACCUMULATEURS FIXES [FR]
- [A] WO 9315635 A1 19930819 - EFFEM GMBH [DE]
- [A] FR 2491883 A1 19820416 - CIDELCEM [FR]
- [A] EP 0488531 A2 19920603 - MAYER OSKAR FOODS [US]
- [A] FR 2108871 A7 19720526 - CEREBOS ALIMENTAIRE

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0673842 A1 19950927; FR 2717780 A1 19950929; FR 2717780 B1 19960614

DOCDB simple family (application)

EP 95400612 A 19950320; FR 9403432 A 19940323